
MOTIONER TILL FÖRENINGSSTÄMMAN  

Motion nr 1 

Styrelsens yttrande över motion nr 1 om frågestund efter stämmor. 

Motionärerna vill att stämman ska besluta att efter alla utlysta stämmor ska det finnas 

möjlighet till en frågestund där styrelsen möter medlemmarna. Man vill också att 

frågestunden ska protokollföras och publiceras. 

Styrelsen tycker att detta förslag ska genomföras och avser att göra det. Vid frågestunden ska 

det föras anteckningar som sedan publiceras på hemsidan. Anteckningarna kommer inte att 

kallas protokoll för att undvika att läsaren tror att det handlar om beslut på en stämma. 

Styrelsen föreslår att stämman beslutar att motionen härmed anses besvarad. 

 

 

 



Motion nr 2 

Styrelsen yttrande över motion nr 2 

Motionären vill att föreningen ska ge garageplatsinnehavarna tillgång till ett vägguttag för att 

kunna ladda bilens batteri och en fläkt för att värma bilen. Motionären är villig att betala för 

installation och vägguttag samt även betala för elenergin. 

Styrelsen inser problemet med att behöva ladda bilbatteriet och behovet att kunna sätta sig i 

en varm bil och ska undersöka om det går att lösa det genom att byta alla vägguttag mot 

sådana med timer som kan ställas in på lämplig starttid och driftstid. 

För att få bilen varm får bilägaren skaffa en kupévärmare som kan anslutas till det timerstyrda 

vägguttaget. 

Samtliga fläktar i garagen kommer att avlägsnas. 

Styrelsen föreslår att stämman beslutar att motionen härmed anses besvarad. 

 



Motion nr 3 

Styrelsens yttrande över motion nr 3 

1. Motionärerna vill att föreningen ska ansa träd och buskar och att ett stort träd ska 

ersättas med ett nytt.  

2. Motionärerna vill också ha fler farthinder. 

3. De vill också att julgranen på Mellangården ska placeras på en centralare plats. 

 

Styrelsen har beställt nedskärning av ”vresrosorna” och det kommer enligt planen att ske i 

februari. Styrelsen har också beställt en ”trädvårdsplan” som är under utarbetande. En bredare 

översyn av buskar och träd kommer sen att göras. 

Styrelsen anser inte att ytterligare farthinder skulle ha avsedd effekt. 

Julgranens placering är en avvägning mellan synlighet för alla och lämplig plats ur andra 

synvinklar, eldragning mm. och styrelsen tänker se över placeringen. 

 

Styrelsen föreslår att stämman beslutar att anse punkt 1 besvarad. 

Styrelsen föreslår att stämman beslutar att avslå punkt 2. 

Styrelsen föreslår att stämman beslutar att anse punkt 3 besvarad. 

 

 


